



# الصالحية

Date: 12/01/2025

Ref.: Ib/01/2025

To: Boursa Kuwait Co.

Dear Sirs,

التاريخ: 2025/01/12

الإشارة: إب/01/2025

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Increase the capital of one of Salhia's subsidiaries**

**الموضوع: زيادة رأس مال إحدى الشركات التابعة لشركة الصالحية العقارية**

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding disclosure of Material Information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام وقواعد الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We attach the disclosure form concerning for increasing the capital of the Assima Real Estate Company (99.91% subsidiary of Salhia) by and amount of 15 million KWD.

فإننا نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، بشأن زيادة رأس مال شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) بقيمة 15 مليون دينار كويتي.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Abdulaziz G. Alnafisi  
Chief Executive Officer

عبدالعزیز غازي النفیسی  
الرئيس التنفيذي

\*Copy to the Capital Markets Authority.

\*نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
**Disclosure of Material Information Form**

Date:	Name of the listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ:
12 Jan 2025	Salhia Real Estate Co. (K.P.S.C)	شركة الصالحية العقارية (ش.م.ك.ع)	12 يناير 2025
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>We would like to inform you that Assima Real Estate Company (99.91% subsidiary of Salhia) held its extraordinary general assembly meeting on 29/12/2024, which approved increasing the company's capital from 110,000,000 KWD to 125,000,000 KWD by amount of 15 million KWD, at 100 Fils per share, by the creditor Salhia real estate company (cash debt).</p> <p>The Assima Real estate Company has obtained the commercial registration license from the ministry of commerce and industry.</p> <p>This increase is allocated to pay off a debt to Salhia Real estate Company.</p>	<p>قامت شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) بعقد جمعية عامة غير عادية بتاريخ 2024/12/29، والتي وافقت على زيادة رأس مال شركة العاصمة العقارية من 110,000,000 د.ك إلى 125,000,000 د.ك بزيادة قدرها بمبلغ 15 مليون د.ك، قيمة السهم 100 فلس وذلك عن طريق الدائن الشركة الأم (شركة الصالحية العقارية) دين نقدي.</p> <p>وقد أتمت الشركة إجراءات التأشير على تلك الزيادة لدى وزارة التجارة والصناعة، وتخصص تلك الزيادة مقابل مديونية لصالح شركة الصالحية العقارية.</p>		
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
<p>Increase investment in the Assima Real Estate Company, and enhance the financial indicators in favor of Salhia Real Estate Company and its subsidiary</p>	<p>زيادة الاستثمار في الشركة التابعة وتحسين المؤشرات المالية لشركة الصالحية العقارية والشركة التابعة.</p>		

ل

